

FOR SALE: 86 Topaz, manual, no rust, radio cassette. New front brakes, winterized, 4 doors, 56,000 km. \$5,300. Call Denis 992-4409 or 741-8149.

FOR SALE: 87 Volvo 240 DL, wagon, charcoal grey, manual, heated seats, winterized, roof rack, new front brakes, trailer hinge, transferable warranty, 49,000 km. \$14,750. Call Denis 992-4409 or 741-8149.

FOR SALE: 1989 Ford Ranger Custom, 2.3 L fuel injected, antilock rear brakes, 5-speed, 4000 km, ps, pb, black w/grey interior, step bumper, sliding rear window, AM/FM stereo - 4 speakers, gauges incl tachometer, inter wipers, cloth seats and headliner, undercoat - rust protection, paint and fabric protection, upgraded tires and rims, fiberglass cap, boxliner, 4 year extended warranty (100,000 kms) = \$50 fee. \$11,200 or best offer. Call Gayle 995-7576 (days) or Rick 825-8544 (evenings).

FOR SALE: French Canadian pine armoire (150 years old) excellent condition. Five pressed back chairs. Hotpoint washer and dryer. Freezer 9 cu. ft., 1 year old. Moving overseas. Call Denis 992-4409 or 741-8149.

#### NON-DEPARTMENTAL INFORMATION

#### RENSEIGNEMENTS DIVERS

##### Royal Commonwealth Society Seminar

##### Séminaire de la Société royale du Commonwealth

The Royal Commonwealth Society presents a noon-hour seminar entitled "Global Development: Statistical Inevitability or Visionary Mandate?" One of the foremost thinkers in the development field, Dr. Robert Moore of CIDA's Special Programs Branch, will give a short address and lead a discussion. The event will take place on Tuesday December 12, from 12 noon until 1 p.m. in room 1247 of CIDA, 200 Promenade du Portage, Hull. The admission charge will be one can of food, to be donated to the Ottawa Food Bank for distribution during the holiday season. Employees of CIDA, the Department of External Affairs, IDRC, and members of the NGO community are being invited to participate, so bring your lunch and plan to arrive early to get a seat.

La Société royale du Commonwealth présente un séminaire intitulé "Global Development: Statistical Inevitability or Visionary Mandate?" Un des plus grands philosophes dans le domaine du développement, Dr. Robert Moore des Programmes spéciaux de l'ACDI, ouvrira la session et sera l'animateur de la discussion. La réunion aura lieu le mardi 12 décembre de midi à 13 h dans les bureaux de l'ACDI au 200 promenade du Portage à Hull, pièce 1247. Le coût d'admission sera une boîte de conserve qui sera donnée à la Banque d'alimentation d'Ottawa pour distribution durant la saison des fêtes. Les employés de l'ACDI, des Affaires extérieures, du CRDI, et les membres de la communauté des ONG seront invités à participer à ce séminaire, alors n'arrivez pas en retard.